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Mondelinge vragen 
Maandag 6 mei 2019  
Onderwerp: Licentie RTV Zwolle FM 
 
 
De raad heeft in november 2018 een negatief advies over het PBO van RTV Zwolle 
FM naar het Commissariaat voor de Media gestuurd. Het is inmiddels mei en nog 
steeds heeft de raad niets vernomen van het CvdM. Zoals eerder gesteld heeft een 
stad als Zwolle recht op een sterke lokale omroep. Een zichtbare omroep die onze 
inwoners weet te bereiken, die de democratie versterkt. Voorzitter, ons geduld raakt 
op. Vandaar deze vragen:  
 
1. Heeft het CvdM al een besluit genomen over het al dan niet intrekken van de 
licentievergunning van RTV Zwolle FM? Zo ja, hoe luidt dit besluit? Zo nee, weet de 
wethouder waarom het zo lang moet duren ondanks dat er sinds november een 
duidelijk negatief advies van het college en raad lag? 
2. Wat heeft de wethouder nu nodig om de huidige licentie alsnog in te laten trekken 
door het CvdM?  
3. Mocht het CvdM de licentie niet willen intrekken, welke andere middelen heeft het 
college dan om de licentie aan een andere omroep toe te kennen? Kan bijvoorbeeld, 
met in achtneming van de beginselen van behoorlijk bestuur, de subsidie van 70.000 
euro per jaar worden stopgezet? En zo ja, hoe snel zou dat kunnen? En zo nee, 
waarom niet? 
4. Is de wethouder hiertoe bereid? 
5. Is de wethouder bereid erop toe te zien dat mocht de licentie toch worden 
ingetrokken en/of de subsidie worden stopgezet de huidige werknemers en 
vrijwilligers van RTV Zwolle FM op een goede manier begeleid worden naar een 
nieuwe plek bij bijvoorbeeld de nieuwe licentiehouder of andere stage- dan wel 
vrijwilligersplekken? 
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